



和景華人聯誼會 CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

www.cawoking.org.uk

和景华人社交俱乐部活动预告 CAW Social club Notice

2022年5月25日星期三：社交俱乐部活动回来。本週主题将举办破冰游戏，与大家熟悉的或新的朋友互相认识。欢迎会员和非会员有兴趣的朋友一起来参加！

25th May 2022 Wednesday: CAW Social club comes back. The theme will hold icebreaker games and get to know each other either everyone familiar or new friends. Both members and non-members are welcome to join us.



收费：会员每人三镑，非会员每人五镑。欢迎大家带拿手小菜来分享聚餐，凡未带美食者，每人多交五镑。我们希望减少对地球的塑料污染，非常感谢您带上自己的杯子或餐具。

Costs: Member £3 each Non-Members £5 each. Please bring a main course along to share with the group. Those who does not bring any food along will pay an additional £5 per person. We would like to cut down the plastic pollution for earth, much appreciate to bring your own plate, cup or cutlery.

参加人数/ no. of particitpates: 25 人 / 25 people

Programme 节目时间表:

| | | |
|-------------------|------------------|-------|
| 11:00am -12:00am | activity | 活动开始 |
| 12:00am - 12:30pm | break and social | 休息和社交 |
| 12:30pm - 2:00pm | Lunch | 午餐 |

地点/Venue: The Maybury Centre 27 Board School Rd, Woking GU21 5HD

联络人/Contact：孔繁紅/Fanhong Kong or Adela Shum ccp@cawoking.org.uk or via CAW social club 和景华人社交俱乐部 wechat group